
Odpověď na interpelaci pana zastupitelky Ireny Kolmanové (odpovídá místostarostka Soňa 
Tománková) 

 

Vážená paní Kolmanová, 
v reakci na Vaši interpelaci s žádostí o zaslání emailové komunikace s organizací ROPID, 
vznesené na 6. jednání ZMČ Praha 14, Vám níže přeposílám dohledanou zprávu z března 2023. 
Jak jsem avizovala již na jednání zastupitelstva, ze zprávy je patrné, že organizace ROPID se 
zavedením dopravního režimu předností zprava v ulici Rožmberská od prvopočátku nesouhlasila 
a nadále tento dopravní režim shledávala nevhodným, což mi mj. zaměstnanci ROPIDu při 
osobních setkáních (na jednáních ohledně možnosti změny vedení autobusových tras na 
Jahodnici) potvrzovali. 

S pozdravem 

Soňa Tománková 

 

Vážený pane Vomáčko, 

s úpravou v Rožmberské ulici jsme my ani DPP v roce 2021 nesouhlasili, dokonce bylo 
zvažováno, že budeme nuceni zde projíždějící linky z této ulice odklonit přes Broumarskou ulici. 
K tomu nakonec s ohledem na cestující nedošlo. Přes náš nesouhlas došlo změnou přednosti ke 
zhoršení situace pro průjezd MHD na tomto úseku na 8 křižovatkách ; 10. V platném zápisu ze 
vzájemných jednání mezi ROPID a DPP nám stále zůstává bod: Rožmberská – změna přednosti 
(zrušení hlavní po trase bus): přetrvává nespokojenost (i jako precedent). Ve všech podobných 
lokalitách (na P14 např. Hutě) přetrvává snaha vést hlavní silnici ve stopě jízdy MHD. Na řadě 
míst, kde tomu tak nebylo (aktuálně v okolí Strahova) došlo nedávno naopak k úpravám, které to 
napravily. Proto bychom určitě byli rádi, kdyby se značení v Rožmberské ulici vrátilo do stavu 
před rokem 2021. Rozhodnutí je však plně v kompetenci Vaší MČ. 

S pozdravem 

Ing. Martin Šubrt 


